
 

 

 

 

Schriftelijke vragen (art 42) 

Voortgang realisatie nieuwbouw R. de Jagerschool 
 
Om onze schoolgaande kinderen een goede huisvesting te bieden heeft de gemeenteraad 

in oktober 2018 het Integraal Huisvestings Plan (IHP) voor de jaren 2019-2033 

vastgesteld. Toen is besloten hier jaarlijks een bedrag van 5,5 miljoen euro voor vrij te 

maken. In 2022 is hier een bedrag van 23 miljoen euro aan toegevoegd. In juli 2023 is het 

krediet voor de bouw van de nieuwe R. de Jagerschool aan de Van Slingelandt-lanen met 

2,5 miljoen euro opgehoogd (totaal 6,0 miljoen euro). Het CDA Woerden hecht zeer aan 

een goede huisvesting van onze schoolgaande jeugd en heeft daarom graag met de 

voorstellen van het college van burgemeester en wethouders ingestemd. Dat maakt het 

ook dat wij met bijzondere belangstelling de voortgang van het IHP volgen. 

Aan het begin van het schooljaar 2023-2024 is de R. de Jagerschool gehuisvest in het 

tijdelijk onderkomen aan het Mr. Joekespad. De realisatie van de nieuwbouw aan de Van 

Slingelandt lanen is voorzien begin 2025. De verplaatsing van het tijdelijke schoolgebouw 

naar Harmelen in het kader van de nieuwbouw/renovatie St. Bavoschool staat gepland 

voor het voorjaar van 2025.  

Het CDA Woerden constateert dat sinds het einde van 2023 geen enkele activiteit op de 

beoogde bouwlocatie aan de Van Slingelandt-lanen heeft plaatsgevonden. De buren van de 

R. de Jagerschool kijken al enige tijd tegen een bouwput aan. Begin 2025 zal de buurt 

weer meer gaan leven als de deuren van de nieuwe R. de Jagerschool worden geopend. 

 

Daarom heeft het CDA heeft de volgende vragen aan het College: 
 
1. Loopt de realisatie nieuwbouw R. de Jagerschool nog volgens planning (realisatie begin 

2025)? Zo ja, bent u dan al bekend met een meer concreet moment dan 'begin 2025'? 
2. Indien de nieuwbouw van de school uit de planning loopt,  

a. wat is dan de nieuwe planning dat de nieuwe R. de Jagerschool in gebruik kan 
worden genomen? 

b. heeft dat dan gevolgen voor de start van de nieuwbouw/renovatie St. Bavoschool in 
Harmelen (planning voorjaar 2025)?  

c. is het beoogde tijdelijke schoolgebouw aan het Mr. Joekespad dan op tijd verplaatst 
naar Harmelen voor de tijdelijke huisvesting van de St. Bavoschool? Zo nee, wat 
zijn dan de financiële consequenties? 

3. Worden de omwonenden van de nieuwe R. de Jagerschool aan de Van Slingelandt-
lanen met enige regelmaat meegenomen in de planning? Dat zij weten wanneer er 
weer een basisschool met alle activiteiten vandien in hun midden aanwezig zal zijn. 

 

In afwachting van de beantwoording. 
 
De fractie van het CDA, 
 
Marco Hollemans, fractievoorzitter/raadslid 
 


